
BI SE LAHKO PONOML 4. SEPTEMBER 1936?

Notranje Gorice: »Na
pomoč« potrebuje pomoč

Obletnica je priložnost da opozorimo na neka-
tere pomembne dogodke in uspehe iz preteklosti,
je pa tudi možnost, da ne spregledamo nalog
današnjega dne. 70 let je preteklo, odkar so na
pobudo Jakoba Kušarja v Notrajih Goricah usta-
novili gasilsko društvo. Iz kronike društva povze-
mamo, da so že 6. aprila 1912. leta gasili prvi
požar v Kamniku pod Krimom in 26. julija istega
leta ogenj v domači vasi. 1921. leta so marljivi
vaščani zgradili gasilski dom, ki je vse tja do druge
svetovne vtrjne predstavljal strokovno pa tudi
kulturno-zabavno središče vasi. Pogorela sta dva
poda, sedem vezanih in štirje stegnjeni kozolci,
stanovanjska hiša z 20 okni, hlev s šupo in cerkve-
ni zvonik. Škodo so ocenili na 300 tisoč dinarjev.

Pred vojno je bila zadnja seja društva 20. okto-
bra 1941. leta, 4. novembra 1945. leta pa je
društvo spet pričelo z delom.

V zadnjih dvajsetih letih so razvili prapor, kupi-
li gasilski avtomobil, brizgalno »Rosenbauer«, ga-
silsko vozilo in še drugo najrazličnejšo gasilsko
opremo.

Z opremljenostjo so gasilci v Notrajih Goricah
zadovoljni, je pa nekaj žuljev, na katere bi radi
opozorili ob tej priložnosti. O njih smo se pogo-
varjali s predsednikom društva Jakobom Šebeni-
kom.

Iz draštvene statistike je mogoče razbniti, da
tudi v vašem dništvu ni dovoij mbdincev in mla-

»Med 85 čbni, 2 aankami, 37 pionirji, 15
piodrkarai in 260 podponimi <9am je samo pet
•nbdnicev. Dogoviri z mbdiiisko ofganizadjo ni-

so dali posebnih rezultatov. Kljub temu pa si
resnično želimo več mladincev v naših vrsteh, pa
do mladih ne moremo biti krivični, saj se po
vrnitvi iz JLA mnogi vpišejo v naše društvo in
tako nadaljujejo svoje pionirske delo«.

Že pred tremi leti ste napovedovali gradnjo
hovega gasilskega doma. Se je delo premaknilo z
mrtve točke.

»Napeljali smo vodovod, uredili hidrant, navo-
zili 90 kubičnih metrov gramoza. Žal še vedno
nimamo lokacijskega dovoljenja. Upamo, da bo
kmalu rešeno lastniško vpašanje te parcele. Kra-
jani negodujejo, ker nam že tri leta leži 2,4 milijo-
na dinarjev, ki pa jih žal nismo mogli uporabiti za
nakup gradbenega materiala. Tudi les ni več tak,
kot je bil ob pripravi. Kljub tem neugodnostim pa
vemo, da bodo vaščani takoj zagrabili za delo in
pomagali s prispevki, ko bomo pričeli z gradnjo.«
Se v Notrajih Goricah bojite požara?

»Se. Sedanje vodne zmogljivosti so premajhne.
Do požara lahko pride, saj dimnikarji že dve leti
niso obiskali naše vasi Krajevna skupnost je po-
sredovala pri dimnikarskem podjetju. Ti jitn le
odgovorijo: » Nimarao dimnikarjev!« Zato bi že-
leli, da bi kmetje in tudi drugi lastniki hiš kupili
gasilne aparate (S-6 ali S-9) in se tako učinkovito
zaščlitili pred ognjem. Več posluha bi moralo
imeti za požarno varstvene pogoje tudi vodnogo-
spodarsko podjetje. Prosili smo jih, da bi na več
mestih razširili in poglobili Košljanov graben in
tako napravili prepotrebna črpališča vode za mo-
tomo brizgalno, pa so se izgovarjali na nevarnost,
ki bi jo te poglobitve predstavljale za otroke. Res
moden izgovor.«

Kljub tem težavam je praznovanje 70-letnice
prav gotovo prineskt v društvo novega delovnega
elana.

»Je. S priznanji in odlikovanji smo se članom in
članicam oddolžili za njihov trud, spomnili pa smo
se tudi najstarejših članov. 60 let so v društvu
Franc Igličar, Alojz Debevc, Ivan Selan in Alojz
Novak. Razglasili smo tudi štiri častne člane.

S. J.


